
                                                    Zápisnica 
                                                  č. 30 

 
zo zasadnutia komisie pre veci sociálne, zdravotné a bytové  

zo dňa 06.09.2018 
 
Prítomní: Mgr. Marta Janyšková, JUDr. Andrej Kovačič, Mária Jakúbková, MUDr. Mária 
Berešová, Alena Kotrabová,  RNDr. Emília Rakúsová 
Ospravedlnení: Mgr. Dagmar Vatolíková, Anna Marková, PhDr. Soňa Maixnerová 
 
PROGRAM : 
 

1.) Otvorenie 
2.) Prerokovanie žiadostí o jednorazový finančný príspevok 
3.) Prerokovanie žiadosti o nájom obecného bytu (Alena Némethová) 
4.) Prerokovanie žiadostí o predĺženie doby nájmu obecných bytov  

a) Zuzana Macháčková  
b) Martin Hodosi a Jana Sokolová 

5.) Informácie o nedoplatkoch nájomcov obecných bytov a DS Lamač 
6.) Prerokovanie žiadosti PhDr. Sone Maixnerovej o zrušenie členstva v sociálnej 

komisii 
7.) Návrh na poskytnutie účelových finančných dotácií oprávneným subjektom 

v zmysle VZN č. 5/2014 v 2. polroku 2018 
8.) Rôzne   

 
 

Bod 1.) Otvorenie 
 
Na zasadnutí bola prítomná viac ako 1/2 všetkých členov. Predsedníčka komisie Mgr. Marta 
Janyšková privítala všetkých prítomných členov komisie. 
 
Schválenie programu : 
za : 6   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
Bod 2.) Prerokovanie žiadostí o jednorazový finančný príspevok 
 
Komisia prerokovala 1 predloženú žiadosť o priznanie jednorazových finančných príspevkov za 
mesiac september 2018. 
 
Komisia po prerokovaní: 
Navrhuje žiadateľke priznať príspevok v sume 100,- Eur. 
za : 6   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
Bod 3.) Prerokovanie žiadosti o nájom obecného bytu (Alena Némethová)  
 
Členom komisie bola predložená žiadosť p. Aleny Némethovej o nájom obecného bytu. Nakoľko 
žiadateľka má trvalý pobyt v MČ Bratislava-Karlova Ves, nespĺňa podmienku pobytu min. 5 
rokov v MČ Bratislava – Lamač pred podaním žiadosti a preto nemôže byť zaradená do zoznamu 
žiadateľov o obecný byt. 
 
Komisia po prerokovaní: 
Navrhuje žiadosť zamietnuť a odporučiť p. Némethovej, aby sa so svojou žiadosťou obrátila na 
MČ Karlova Ves a následne aj na Magistrát Hl. mesta SR Bratislavy. 
za : 6   proti : 0   zdržal sa : 0 



 
 
 
Bod 4.) Prerokovanie žiadostí o predĺženie doby nájmu obecných bytov - a) Zuzana 
Macháčková; b) Martin Hodosi a Jana Sokolová 
 
Členom komisie boli predložené 2 žiadosti nájomníkov obecných bytov a) p. Zuzany 
Macháčkovej; b) p. Martina Hodosiho a Jany Sokolovej o predĺženie nájomných zmlúv. 
Tajomníčka komisie p. Tamara Filadelfiová informovala, že všetci žiadatelia si plnia všetky 
povinnosti vyplývajúce z ich nájomných zmlúv. 
 
Komisia po prerokovaní: 
 
a) Odporúča MZ schváliť predĺženie nájmu obecného bytu č. 6 na Heyrovského ul. č. 2 pani 
Zuzane Macháčkovej o ďalšie 3 roky, t.j. do 08.10.2021.   
za : 6           proti : 0       zdržal sa : 0 
 
b) Odporúča schváliť predĺženie nájmu obecného bytu č. 4 na Heyrovského ul. č. 2 pánovi 
Martinovi Hodosimu a pani Jane Sokolovej o ďalšie 3 roky, t.j. do 02.10.2021.   
za : 6          proti : 0        zdržal sa : 0 
 
 
Bod 5.) Informácie o nedoplatkoch nájomcov obecných bytov a DS Lamač 
 
Tajomníčka komisie p. Tamara Filadelfiová informovala členov komisie o aktuálnom stave 
nedoplatkov nájomcov obecných bytov a Domu služieb Lamač. Komisia vzala informácie na 
vedomie a opätovne odporúča vyzvať neplatičov na úhradu nedoplatkov a v prípade ich 
neuhradenia im ukončiť nájomné zmluvy. 
 
Bod 6.) Prerokovanie žiadosti PhDr. Sone Maixnerovej o zrušenie členstva k komisii 
 
Dňa 29.8.2018 písomne požiadala členka komisie PhDr. Soňa Maixnerová predsedníčku komisie 
Mgr. Martu Janyškovú o ukončenie členstva v sociálnej komisii. Komisia vzala žiadosť na 
vedomie a zároveň vyjadrila vďačnosť za jej prácu v komisii. 
 
Bod 7.) Návrh na poskytnutie účelových finančných dotácií oprávneným subjektom 
v zmysle VZN č. 5/2014 v 2. polroku 2018 
 
Členom komisie bol predložený prehľad žiadostí o poskytnutie finančných dotácií v zmysle 
VZN č. 5/2014. Tajomníčka Komisie p. Tamara Filadelfiová informovala, že na poskytnutie 
dotácií v 2.polroku 2018 ostala v rozpočte suma 1 240,- Eur. 
 
Komisia po prerokovaní všetkých žiadostí odporučila rozdeliť finančné prostriedky 
nasledovne: 
 
1. Jednota dôchodcov Slovenska – 800,- Eur 
za : 6          proti : 0        zdržal sa : 0 
 
2. Domov seniorov Lamač – 440,- Eur 
za : 6          proti : 0        zdržal sa : 0 
 
 
 
 
 



 
Bod 8.) Rôzne  
 
Predsedníčka komisie Mgr. Marta Janyšková informovala, že dňa 26.9.2018 sa v Spoločenskom 
centre Lamač uskutoční posedenie pre jubilantov narodených v mesiacoch apríl, máj a jún. 
Informovala tiež o kultúrnych akciách pripravovaných v mesiaci september. 
 
 
Odporúčania komisie vyplývajúce pre Miestny úrad : 
 

1.) Odpovedať žiadateľovi o JDHN 
2.) Odpovedať žiadateľovi o nájom obecného bytu 
3.) Pripraviť do MZ návrh na predĺženie nájomných zmlúv žiadateľom v zmysle odporúčaní 

komisie  
4.) Pripraviť do MZ návrh na uvoľnenie PhDr. Sone Maixnerovej  z funkcie členky sociálnej 

komisie 
5.) Prepraviť do MZ návrh na poskytnutie účelových dotácií oprávneným subjektom 

v zmysle odporúčaní komisie. 
 
 
 
 
 
         Mgr. Marta Janyšková, v.r.  
                                                                  predsedníčka 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave, dňa 10.09.2018 
Zapísala : Tamara Filadelfiová, tajomníčka komisie 
                


